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RETORN · Salamero, que torna demà a Llagostera al front d’un Nàstic reactivat, no dubta de la salvació dels blaugrana i viu
com a pròpia la lluita del Girona per l’ascens RECEL · Si puja a primera, tem que a la directiva li pugui faltar sentit comú

Javi Salamero ENTRENADOR DEL NÀSTIC

Jesús Jordi
TARRAGONA

“Que el meu Girona pugui pujar
em posa els pèls de punta”

avi Salamero va deixar
la secretaria tècnica del
Llagostera a l’octubre
per afrontar el repte de
reflotar un Nàstic que

havia començat molt malament
i que veia com els seus ambicio-
sos objectius s’allunyaven. De-
mà, torna a Llagostera amb un
equip tarragoní que poc té a
veure amb el que va agafar, im-
mers en una ratxa meteòrica
que, en poc més d’un mes, l’ha
dut de tenir la zona de fase d’as-
cens a 18 punts a tenir-la a 2.
Salamero està convençut que el
Llagostera se salvarà i, pel que
fa a un altre dels seus exequips,
el Girona, viu amb gran il·lusió
la lluita per pujar a primera.

Com s’explica la gran escalada
del Nàstic?
Ha estat un cúmul de circums-
tàncies. Els jugadors es van
treure la motxilla de la respon-
sabilitat, de pujar tant sí com
no. Els fitxatges han aportat
qualitat i els jugadors que ren-
dien per sota de les expectatives
s’han enganxat a aquesta línia. I
els resultats han reforçat el mis-
satge. L’equip voreja la matrícu-
la d’honor en tots els aspectes,
amb resultats i un joc per sobre
de la resta. Ara tenim una capa-
citat de finalització que no te-
níem.

S’ha fet el més difícil, que era
arribar a dependre de si mateix.
Ara queda el més fàcil?
Ara s’obre un nou escenari, i
hem de saber jugar amb aques-
ta responsabilitat. L’error seria
no mantenir la línia, no inten-
tar-ho. L’equip està molt sensi-
bilitzat per disputar la fase d’as-
cens i lluitar per pujar. Ara ma-
teix està molt consolidat, sòlid i
amb una gran fortalesa mental.

El Nàstic actual és el que volia
veure quan va arribar o ha su-
perat les expectatives?
Si en aquell moment hagués po-
gut escriure el meu futur al Nàs-
tic, l’hauria escrit tal com està
succeint ara mateix. La meva
idea era arribar a l’excel·lència, i
ara quasi l’estem assolint. Ha
estat un procés llarg i difícil,
hem hagut de canviar coses i
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n’hem deixat moltes pel camí.
Ara estem a un nivell que ens
dóna confiança, seguretat i au-
toestima.

Quin Llagostera s’espera?
Un equip sense sorpreses, que
tracta molt bé les accions direc-
tes i les segones jugades, que és
obsessiu amb l’estratègia ofen-
siva i que comet algunes erra-
des personals que podem apro-
fitar. Tenen els conceptes clars i
estan molt ben dirigits.

Però el Nàstic s’ha adaptat bé a
aquest perfil de partit, no?
Sí, dominem aquests registres.
Hem trobat escenaris similars
al del Llagostera, com ara Binis-
salem i Ieclà, i hem mostrat un
bon nivell. Tindrem fases en el
partit en què podrem guanyar,
però si no juguem al límit el con-
trari tindrà les seves possibili-
tats. Hem d’estar molt aplicats
en defensa, ja que en atac tenim
prou arguments per finalitzar.

Patirà el Llagostera?
No, jo crec que li sobraran dues
o tres jornades, no en tinc cap
dubte. És un molt bon equip,
sap bé a què juga, domina els
partits de casa... Quan necessi-
tin guanyar ho faran.

Què li ha faltat per estar una
mica més amunt?
Continuïtat en els resultats a fo-
ra. A casa ha tingut un molt bon
nivell, malgrat haver perdut al-
gun partit que hauria pogut

guanyar. Potser s’explica per-
què a Llagostera tracten molt
bé la gent i el jugador s’acomoda
tant que no li agrada patir. D’ai-
xò n’he parlat moltes vegades
amb l’Oriol, és un club tan fami-
liar, t’hi sents tan a gust, que a
vegades t’oblides de competir.
No han de canviar aquesta ma-
nera de ser, però han de pensar
que també pinten bastos i que
s’han d’obtenir resultats.

Serà especial la fase final de la
copa Catalunya, a Tarragona i
amb el Llagostera?
Sí, i més si la final és Llagostera-
Nàstic. La copa Catalunya és un
premi, se li ha de tenir respecte,
els dos clubs hi hem estat molt
compromesos i ara tenim el
premi. Em sento molt orgullós
que la disputin els dos equips en
què he treballat aquest curs.

Una altra fita a la col·lecció
d’un club modest...
Això vol dir que fan les coses

molt bé. En un club, un poble,
amb pocs recursos, la gent que
s’hi dedica ha de multiplicar es-
forços i per això és un èxit tot el
que fan. L’escalada de segona
regional a segona B no té prece-
dents en el futbol estatal. I ho
porten amb naturalitat.

I, el Girona, ara ja pot aspirar a
tot, no?
Està en una situació idíl·lica, no
només per pensar en la promo-
ció d’ascens, que la té a l’abast,
sinó per lluitar per l’ascens di-
recte. Coneixent els jugadors i
el cos tècnic, no tinc cap dubte
que aniran a guanyar tots els
partits. És un moment extraor-
dinari perquè la gent gaudeixi
amb l’equip. Si fan la promoció,
hi haurà un abans i un després,
i si no la juguen serà igualment
un gran èxit. I si pugen directa-
ment, serà la culminació d’un
projecte que va començar fa
anys a tercera. Després ens vam
colar de puntetes en el futbol
professional, on l’equip s’ha
consolidat. Pensar que el meu
Girona pugui pujar a primera
em posa els pèls de punta. Em
satisfà molt i n’estic orgullós.

El veu a primera divisió?
En un moment o altre, el Giro-
na pujarà a primera. No sé si se-
rà aquest any, però ho té molt
bé, per la corrent positiva que
està generant, per com treballa
el cos tècnic i perquè els juga-
dors són molt competitius i sa-
ben què es fan. Tenen una opor-
tunitat històrica per aconseguir
alguna cosa que ningú ha acon-
seguit. Seria un gran èxit espor-
tiu del qual jo em sento partícip.

Si puja, veu el Girona capaç
d’assimilar el pas a primera?
Si depèn d’aplicar el sentit co-
mú, de mantenir el seny, em
consta que serà difícil, ja que
crec que la gestió de la directiva
té molt a millorar. Però si s’apli-
ca el sentit comú i es deixa tre-
ballar els professionals i només
s’utilitza la injecció econòmica
per invertir el que es genera, es
pot consolidar a primera. Tam-
bé s’ha de dir que l’exigència es-
portiva és molt alta i és compli-
cat per un equip que ve de sego-
na A consolidar-s’hi. Si puja,
s’hauria de donar confiança al
cos tècnic i als jugadors. ■

El secret és
gaudir.
Javi Salamero fa
sis mesos que és a
Tarragona i diu
que s’hi ha adap-
tat molt bé , que hi
està disfrutant al
màxim, i n’explica
la recepta: “Una
persona molt es-
pecial per a mi de
Girona em va dir:
«Vés a Tarragona
i passa-t’ho bé,
perquè si tu t’ho
passes bé, enco-
manaràs aquesta
positivitat a la res-
ta.» I és el que faig,
simplement in-
tento gaudir de la
meva professió i
encomanar-ho al
meu entorn.” De
moment, el tècnic
no pensa en la
temporada que
ve, només a acon-
seguir l’objectiu
de l’ascens. ■ ELI-
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El Llagostera és tan
familiar, t’hi sents
tan a gust, que sovint
t’oblides de
competir; i s’han
d’obtenir resultats
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